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Izjava za javnost: 

 

Prvo leto poslanskega dela Francija Keka 

 

 

Danes mineva točno eno leto od prve redne seje DZ v tem sklicu. 
V 6. volilni enoti je bil za poslanca na listi stranke Zares izvoljen 
Franci Kek. Je namestnik vodje poslanske skupine in deluje v 
štirih delovnih telesih: Odbor za okolje in prostor, Mandatno-
volilna komisija, Komisija za nadzor obveščevalnih in varnostnih 
služb, Komisija za poslovnik. 
Poleg rednih in izrednih sej, je bil dejaven na raznih področjih, ki 
so na različne načine povezana z okoljem v katerem je bil izvoljen. 
 
Zaradi Kekovega zavzemanja za ureditev statusa romskih 
pomočnikov, je minister Igor Lukšič imenoval delovno skupino za 
pregled in dopolnitev Strategije o uspešnejšem vključevanju 
učencev Romov v sistem izobraževanja. Član te skupine je tudi 
Kek in v nacionalni program (ki ga mora potrditi še minister) je že 
vnešeno, da bodo romski pomočniki po končanju projekta, ki je 
trenutno v teku, sistematizirani. To pomeni, da bodo del šolskega 
sistema, kar je bila tudi predvolilna pobuda Francija Keka. Do 
konca leta bo na voljo tudi razpis na področju predšolske vzgoje 
Romov. 
S Tonetom Hrovatom sta ministru Golobiču predstavila skupno 
pobudo novomeških visokošolskih ustanov (Hrovat, David, 
Rončevič) in župana za naslednji korak pri ustanavljanju univerze. 
Pobuda je primerna za današnji čas recesije. Projekt bi stal 
približno 14 milijonov evrov, pri pridobivanju evropskih sredstev 
pa bi bila ključnega pomena stavba gostinske šole, katere 
vrednost je 4 milijone evrov. 
S kolegico poslanko Renato Brunskole sta s posredovanjem pri 
ministrih Erjavcu in Križaniču prispevala k zagotovitvi ustreznih 
sredstev v proračunu za Center za odlaganje odpadkov CEROD II. 
Na reki Krki pri vasi Breg-Drašča vas želi investitor Kenir d.o.o. iz 
Ljubljane zgraditi hidroelektrarno, kar bi, glede na izračune, 
ogrozilo ekološki minimum reke. Ker naj bi bil postopek 
pridobivanja gradbenega dovoljenja, po nekaterih navedbah, 
sporen, je pri  ministrici Irmi Pavlinič Krebs podal pisno pobudo, 
da na pristojni upravni enoti odredi inšpekcijski nadzor nad 
pridobitvijo gradbenega dovoljenja za omenjeno HE. 



 

 
 

Pri zakonu o davku na motorna vozila je skupaj s poslanci naše 
regije posredoval za spremembo predlaganega zakona, v smeri, ki 
bi podjetjema Revoz in Adria prispevala k lažjemu poslovanju. 
Zakon je v proceduri. Kot kaže bodo predlogi upoštevani.  
Opozoril na sum klientelizma in korupcije pri povezavi med 
zakasnelim dokončanjem trebanjskega kraka avtocestnega križa 
in bližnjo industrijsko cono. 
Veliko je bilo raznih posredovanj za občane, ki so predolgo čakali 
na odgovore raznih ministrstev. Vsa ministrstva so se po 
posredovanju zelo hitro odzvala.  
 
Kot je še dodal Kek, "poslanci sicer naj ne bi imeli zaslug za 
naložbe vlade v določene regije, pa vendar naj naštejem nekaj 
primerov: 
 

• Ministrstvo za gospodarstvo Mateja Lahovnika je tovarni Revoz 
dodelilo 14 milijonov evrov finančne spodbude za razvoj novega 
konkurenčnega proizvoda. 

• Ministrstvo za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo Gregorja 
Golobiča je na podlagi razpisa Smer dodelilo v letu 2009 
podjetjem iz občin Novo mesto, Sevnica, Šentjernej, Črnomelj 
in Žužemberk preko milijon evrov.  

• Isto ministrstvo je na razpisu podprlo 8 Centrov odličnosti, ki so 
namenjeni prenosu znanja v gospodarstvo. Med njimi je CO 
Namaste, katerega del so podjetja iz Šentjerneja, Žužemberka 
in Otočca. Prejeli bodo 9,4 milijona evrov, od tega 85 % 
evropskih sredstev in 15 % državnih. Del centra CO PoliMat, ki 
bo prejel 10 milijonov sta trebanjski Akripol in metliška Kolpa. 
V sklopu centra CO EN-FIST pa je ob novomeški Krki še 
trebanjski Betonal. Vrednost sofinanciranja tega centra je 10 
milijonov evrov. 

• Ministrstvo za kulturo Majde Širca je odkupilo grad Grm. Skupaj 
z občino bo ministrstvo zagotovilo prenovo.  

• Isto ministrstvo je Anton Podbevšek teatru podelilo status, s 
čimer mu je omogočeno financiranje na nacionalnem nivoju. 

 
 

     
 
 

      
 
 

 


